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ORIOL RIBALTA

Alcalde de Sallent, Cabrianes i Cornet

L’ALCALDE
Editorial

En aquesta edició del butlletí podem destacar que les obres de 
la residència avancen a bon ritme, i això ho hem de celebrar. 
Continua sent el repte més important que tenim entre mans, 
però hem de ser conscients i recordar que fer la residència ens 
impedeix desplegar moltes altres coses.

L’equip de govern continuem treballant 
en projectes i buscant el finançament 
necessari per seguir transformant el 
nostre poble. 

N’és un bon exemple el projecte del terreny del 
carrer Molí, que ens ha de permetre esponjar 
el centre històric i disposar d’un nou espai on 
realitzar noves activitats.

També hem posat fil a l’agulla en el projecte d’obres del 
carrer Pont. Com sempre, amb el consens dels veïns i 
veïnes i apostant per fer inversions diversificades en tota la 
trama urbana del municipi: als barris, als nuclis, així com a 
Cabrianes i Cornet.

Una proposta que hem de destacar amb èxit és la primera 
ronda de trobades als barris d’aquest any 2024, amb la 
participació de centenars de veïns i veïnes de la vila. Cada 
vegada, els processos participatius amb la ciutadana tenen 
més èxit i millors resultats, per això hem de continuar apostant 
pel contacte directe amb la ciutadania.

En els primers mesos de la legislatura ens cal 
planificació. Així ho hem explicat en cada 
jornada amb el veïnat. L’equip de govern 
plantegem tres grans àmbits d’actuació on 
haurem d’intervenir en les pròximes dècades. 
Pensem en projectes petits, de poca durada, però 
també ens imaginem propostes que dibuixen el 
Sallent del 2030-2040: 

Benvolgudes i benvolguts,

Aquesta editorial l’escric amb el regust del Carnaval encara ben present. Un cop 
més, Sallent ha pogut gaudir d’un nou Carnaval que consolida el fet que som una 
vila viva on gràcies a entitats i associacions, més enllà dels actes que organitzi 
l’Ajuntament, sempre tenim ganes de viure intensament la festa i la cultura. Ho 
seguirem fent aquest abril, amb l’arribada del Mes de la Cultura.

La primera, a la zona esportiva. Tenim un projecte definit per 
crear un gran corredor verd que connecti la plaça Catalunya 
amb les pistes de tenis. Aquest nou eix vertebrador ens ha de 
permetre millorar i construir equipaments públics que donin 
sortida a la demanada esportiva de la nostra vila.

La segona proposta fa referència al conjunt d’intervencions 
al nucli antic. Som conscients que tenim una zona cèntrica 
amb punts degradats, tant en l’espai públic com en el privat. 
Des de l’Ajuntament ho volem revertir. És per això que 
continuarem fent inversions per millorar els diferents espais, 
alhora que pensarem quina és la millor manera d’encarar el 
futur del barri vell.

La tercera proposta té relació amb totes les 
intervencions en aquelles zones condicionades 
per l’activitat minera. Pensem en diversos 
espais públics o privats on cal que els sallentins i 
sallentines tinguem clar què hi volem fer: el barri 
de l’Estació, la Botjosa, les zones que ocupen els 
runams o les parcel·les industrials buides.

Més enllà dels grans projectes, no podem oblidar l’activitat 
del dia a dia, el Mes de la Cultura que vindrà, les diferents 
sortides turístiques que s’organitzen per conèixer els llocs més 
bonics del nostre poble o les formacions que s’impulsen des de 
Promoció Econòmica.

Esperem seguir informant el màxim, amb 
ànim de fer-vos arribar tot allò que fem des de 
l’Ajuntament. Us convido a donar un cop d’ull als 
continguts.

Gràcies per la vostra confiança i ens veiem pels carrers i les 
places!
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